
Krajevna skupnost Begunje 

Svet krajevne skupnosti 

 

Datum: 11. 11. 2024 

 

Z a p i s n i k 

9. redne seje sveta, ki je bila 11. 11. 2024 ob 18.30 uri 

v pisarni krajevne skupnosti 

 

Prisotni: Janez Gašperin, Marija Hrovat, Sandi Jurejevčič, Rok Justin, Jože Resman in Maja Turk 

Opr. odsotni: Klemen Lukman, Mojca Markič, Andreja Mrak in Vesna Papler 

 

Po ugotovljeni sklepčnosti je predsednica predlagala 

 

Dnevni red: 
  

1. Potrditev zapisnika 8.redne seje sveta KS Begunje 
2. Osnutek proračuna za leto 2025  
3. Analiza stanja (otroško igrišče POŠ Begunje, večnamenska dvorana, sanacije po 

poplavah, projekti v okviru participativnega proračuna...) 
4. Razno 

 
Predlagani dnevni red je bil sprejet. 
 
Ad.1.: Predsednica je obrazložila, da lokacija za paketomat še ni dogovorjena oz. najbolj 
primerna lokacija na koncu pošte ni sprejemljiva zaradi paketomata konkurenčnega podjetja. 
Kot alternativa je bila predlagana lokacija pri vhodu v KS in knjižnico, kjer bi zakrival del oken 

gasilskega doma in je za to potrebno soglasje gasilskega društva. 

V kolikor soglasja ne bo, se bo za paketomat GLS iskala nova lokacija. 

 

- Pridobili smo podatke o ceni (1.000 € enota) in pogojih montaže cestnih ovir (montažnih 

ležečih policajev). 

 

- Odprto ostaja vprašanje ozvočenja za pogrebe; za pridobitev ponudbe sta zadolžena Marjan 

Legat in Sandi Jurejevčič. 

 

Sklep št. 1.: Sprejme in potrdi se zapisnik 8. redne seje sveta krajevne skupnosti. 

 

 

Ad.2.: Prva informacija glede proračuna za leto 2025 je, da se prihranjena sredstva preteklih 

let ne prenesejo v proračun KS, ampak integralni proračun. Zato je nujno, da še letos  porabimo 

cca 29.000 € investicijskih  sredstev letošnjega proračuna.  

Predlog je, da se uredi tampon in odvodnjavanje na cesti v Poljčah do hiše št. 23/c.  



Predlagana je tudi ureditev opornega zidu pri hiši Begunje 113 – člani sveta predloga ne 

podprejo, ker je infrastruktura stvar občine. Za sanacijo zidu je potrebna projektna 

dokumentacija in pridobitev soglasja ZVKD. 

 

V nadaljevanju je bil predstavljen proračun 2025 ki vsebuje nekaj pomembnih projektov v naši 

KS: 

• Infrastruktura: rekonstrukcije cest, sanacija gozdnih poti in posodobitev javne 

razsvetljave, priprava projektne dokumentacije (PZI) za večnamenski objekt-

rekonstrukcija stavbe PGD in KS 

• Projekti za varnost in kakovost bivanja: prometna študija, priključek Mlaka, promet 

Zgoša-Begunje 

• Ostala infrastruktura: prenova šolskega igrišča in hidrološka študija potoka Blatinca (do 

konca vasi Poljče). 

• Kulturna dediščina: sanacija Plečnikove Jožamurke, obnova muzeja Talcev, grobišče 

talcev v Begunjah 

 

Za večino projektov je v prvi fazi potrebno pripraviti  projektno dokumentacijo. 

V proračunu ni  sredstev namenjenih novemu pokopališču. 

Prav tako ni postavke za pripravo projekta za infrastrukturo v Dvorski vasi, za pripravo katerega 

bi del sredstev namenila tudi KS. 

Predsednica poroča o stanju po ogledu na terenu skupaj s predstavnikom Komunale Radovljica 

s poudarkom na infrastrukturi, prednostnih nalogah in opravljenih delih. 

 

Ad.3.: V teku so določene aktivnosti in sicer: 

a) Na šolskem igrišču pri šoli potekajo intenzivna dela; odstranjena so bila igrala in začasno 

prestavljena v Krpin.  V  svetu  KS se  prizadevamo, da bi jih ohranili na območju Krajevne 

skupnosti Begunje. S tem bi še naprej služila našim najmlajšim. 

Po informacijah, pridobljenih neposredno na gradbišču, načrtujejo večino večjih gradbenih del 

zaključiti še pred prihodom zime. 

Dela na ji bila zaključena do marca in ob krajevnem prazniku otvoritev.  

 

b) Svet KS se je seznanil z novim OPPN Begunje BE 39 Poddobrava jug in sprejel negativno 

stališče, saj naj bi nastalo še eno naselje brez cestne povezave. Svet ne nasprotuje OPPN-ju , 

opozarja na problem dostopa in nujnost cestne povezave center Begunj-Poddobrava. 

Krajevna skupnost Begunje ne bo dopustila dodatnih obremenitev lokalnih cest niti umeščanja 

obvoznic preko kmetijskih površin. 

 

c) Svet KS ugotavlja, da se en član sveta iz Zgoše sej ne udeležuje; po informacijah naj bi 

odstopil. Uradne, odstopne izjave nismo prejeli. 

 

d) V okviru participativnega proračuna je bilo predlagano nekaj projektov. Izglasovani pa so bili  

namestitev prikazovalnikov hitrosti za večjo prometno varnost, postavitev pitnika v Poljčah ter 

gradnja nove brvi v Krpinu za izboljšanje dostopnosti po poplavni sanaciji. 

 



 

 

 

Ad.4.:  

a) Člani sveta so se seznanili še z enim predlogom  OPPN-ja na kmetijskih zemljiščih in sicer v 

Lescah ob neposredni bližini vaškega jedra. KS Lesce predlogu ni naklonjena, saj se odpira nova 

poslovna cona. 

 

b) G. Ilc je opravil obisk in ogled situacije v Begunjah v okviru popoplavne sanacije. Dela 

potekajo, za določena dela so potrebni projekti,.. 

Ugotavljamo, da sanacija  marsikje ni v redu npr. v Krpinu voda iz smučišča teče za kamnito 

zložbo. 

 

c) Janez Gašperin ponovno opozori na izgled table z oznako grobišča talcev na vhodu v 

Psihiatrično bolnišnico; dopis na ZZB naj jo uredijo v okviru obnove muzeja. 

 

Po njegovem mnenju bo ob naslednjem obilnejšem deževju grobišče talcev zopet poplavljeno. 

Na sanacijo ima pripombo tudi Sandi Jurejevčič. Meni da podlaga pod kamni ni ustrezna, da 

dostop ni primerno urejen,.. 

 

d) V kraju bo tudi letos organiziran prihod Božička . KS bo prireditev finančno podprla. 

 

Sklep št.2.: Svet KS za pokrivanje stroškov prireditve prihoda Božička odobri 300 € in sicer v 

obliki plačila računa v navedenem znesku z vključenim DDV-jem. 

 

e) Kot že več let se, se tudi letos pripravlja novoletna okrasitev, za kar je poleg zelenja potreben 

razen material – folija, žičke, 

Na FB objavimo obvestilo, povabilo k sodelovanju pri pripravi girland, venčkov,.. 

 

Sklep št.3.: Za novoletno okrasitev svet odobri 200 € za nabavo materiala. 

 

f) KO RKS Begunje je predlagala pripravo srečanja starejših krajanov. Svet KS je pripravljen 

sodelovati, ne pa srečanja organizirati zaradi pomanjkljivega seznama prebivalcev in 

upoštevanja zakona o varovanju osebnih podatkov. 

 

g) Rok Justin člane sveta ponovno pozove naj sodelujejo s prispevki za spletno stan KS. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.30 uri. 

 

Zapisala:                                                                                                                 Predsednica sveta KS: 

Jožica Hrovat                                                                                                         Marija Hrovat 

 

 

 



 
 


